
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 123
Anser ministeren det for juridisk lovligt og acceptabelt, at danske og uden-
landske virksomheder bliver opført på en "særlig offentlig liste" i forbindelse
med case-by-case-kontrollen af fjerkrækød, hvis Fødevarestyrelsen skønner,
at fjerkrækødet er farligt og udgør en risiko for fødevaresikkerheden, uden at
den pågældende virksomhed bliver gjort bekendt med dette og heller ikke bli-
ver oplyst om, hvad der skal til for at virksomheden kan komme af listen igen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carsten Bach (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carsten.Bach@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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